
Zápisnica 

 

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva pre šport v Nitre  

  zo dňa 15.1.2025 

 

 

Spôsob rokovania: Prezenčne 

 

Prítomný: 6 (Sciránka, Maxin, Turba, Švarný, Košťál, Moravčík) 

Ospravedlnení: 3 (Jančok, , Mesároš, Rathouský) 

Neospravedlnení: 0 

Prizvaní:  Mgr. Vladimír Ballay – Nitrianska Investičná s.r.o. 

  Jozef Zajac - Nitrianska Investičná s.r.o. 

  Ing. Pavol Ondriš – FC Nitra a.s. 

  Ing. Radoslav Bratko – FC Nitra a.s. 

  Henrich Benčík – FK Nitra 

  Tibor Straňák – FK Nitra 

  Ing. Peter Košťál – TJ Slovan Nitra Chrenová 

  Pavol Šlosár OZ HA3K (AC Nitra) 

  Ing. Andrej Sitkey – poslanec MZ v Nitre 

  Ing. Štefan Štefek - poslanec MZ v Nitre 

 

Program:   

 

1. otvorenie, schválenie programu rokovania  

2. požiadavky športových klubov na využívanie futbalového areálu pod Zoborom 

v správe spoločnosti Nitrianska investičná s.r.o. 

3. Rôzne  

 

Zasadnutie komisie viedol predseda: Ladislav Turba. 

 

 

K bodu 1/ 

 

 

Otvorenie 

Predseda komisie predstavil program, ktorý členovia komisie schválili bez zmien. 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 6,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

 

K bodu 2/ 

 

Predseda privítal zástupcov športových klubov a vyzval jednotlivých zástupcov aby predniesli 

svoje požiadavky na využívanie futbalového areálu na Jesenského ulici č. 4. Predseda požiadal 

aby každý klub poskytol svoj pohľad na aktuálnu situáciu ohľadom spájania futbalových 

klubov. Ako prvý dostal slovo pán Ondriš z FC Nitra, ktorý uviedol že spájanie klubov je 

reálne, prebiehajú jednania s FK NITRA ale zatiaľ nedošlo k dohode.  

Pán Benčík potvrdil rokovanie o spájaní klubov v záujme nitrianskeho futbalu.  



Zástupca AC Nitra rovnako potvrdil že sú naklonení k spájaniu klubov a zúčastňujú sa 

rokovaní. Je snaha o vytvorenie veľkého klubu.  

Ing. Peter Košťál zastupujúci TJ Slovan Nitra Chrenová sa vyslovil za fúziu niektorých 

družstiev a rokovania v tomto smere pokračujú.  

V priebehu rokovania privítal predseda komisie poslancov mestského zastupiteľstva, ktorí sa 

pripojili k diskusii a pán Štefek poďakoval za možnosť zúčastniť sa tohto sedenia a zároveň 

vyjadril nespokojnosť so stavom, do ktorého sa dostal futbal v Nitre a vyzval k vzájomnej 

dohode klubov z dôvodu obmedzenej kapacity štadióna. 

Člen komisie pán Moravčík potvrdil, že nemôžu byť štyri kluby na jednom štadióne a bude 

potrebné sa rozhodnúť.  

Predseda komisie pokračoval v tomto bode programu a požiadal aby zástupcovia klubov prešli 

ku konkrétny predstavám o využívaní areálu. 

Pán Ondriš potvrdil stanoviská poslanov Moravčíka a Štefeka o nedostatočnej kapacite 

športoviska pre 4 futbalové kluby. Uviedol že ihriská sú preťažené a je nutná revitalizácia, ako 

aj to že ihriská boli v minulosti vybudované vďaka FC Nitra a preto časť ihrísk považujú za 

svoj majetok. Nebránia sa však zdieľaniu areálu s inými športovými klubmi. Za majetok FC 

Nitra tiež považujú aj osvetlenie a preto nemôže byť využívané bez súhlasu FC Nitra. Preto je 

cieľom spojiť futbalové kluby pod jedným klubom FC Nitra a vrátiť futbal v meste Nitra do 

najvyššej súťaže a tiež vrátiť do mesta futbalovú akadémiu. Pán Ondriš tiež potvrdil že 

vyrovnávajú postupne záväzky z minulosti (plyn, elektrika, záväzky voči hráčom, trénerom, 

obslužnému personálu). 

Pán Benčík – poukázal na aktuálnu situáciu kde majú v klube 380 detí a sú naklonení spájaniu 

za vopred dohodnutých podmienok. V súčasnosti využívjú areál na Jesenského ulici len 

s družstvami, ktoré hrajú najvyššiu súťaž. 

Pavol Šlosár za AC Nitra poznamenal že hraciu plochu využíva len pre A mužstvo, od apríla 

2025 je v pláne využívať novú hraciu plochu na ZŠ Tulipánova a je snaha o vytvorenie plochy 

na ZŠ Topoľova čím by sa odľahčilo zaťaženie štadióna na Jesenského ulici.  

TJ Slovan Chrenová mal požiadavku len pre družstvá U13 a U 15 vo večerných časoch od 18:00 

do 20:00 

 

K uvedeným informáciám sa vyjadril aj konateľ Nitrianskej investičnej s.r.o., pán Ballay, ktorý 

uviedol technické možnosti areálu kde je maximálna udržateľná  kapacita pri zaťažení 10 

družstiev, 42 tréningových jednotiek za týždeň. Z toho 30 jednotiek na umelej tráve a 12 

jednotiek na pomocnom ihrisku P1 v časoch od 14:00 do 18:30. V tomto nie sú započítané 

tréningy prípravok. Toto rozvrhnutie zaťaženia zabezpečí dostatočnú regeneráciu trávnatých 

plôch. 

V súčasnosti v areáli pôsobí 13 družstiev.  

V minulosti boli prenájmy areálu riešené formou zmluvy o prenájme a následných dodatkov 

k zmluve na obdobie 1 roka. 

 

Zasadnutie k tomuto bodu rokovania pokračovalo voľnou diskusiou, kde sa ako prvý prihlásil 

člen komisie pán Švarný a položil otázku prečo sa kluby zatiaľ nedohodli na spoločnom spájaní. 

Pán Ondriš reagoval na položenú otázku vysvetlením že súčasťou fúzie klubov má byť ja FC 

Sereď ale toto spojenie nemá dodatočne zaťažiť kapacitu športovísk nakoľko mládežnícke 

družstvá zo Serede budú naďalej využívať domácu  športovú infraštruktúru. Tiež uviedol že je  

nevyhnutné percentuálne rozdelenie v predstavenstve a každý klub sa pri spájaní bude musieť 

vzdať nejakej časti kompetencií. Ako problematické označil nedostatočnú športovú 

infraštruktúru, ktorá sa však postupne buduje. Pri fúzii tiež budú preregistrovaní všetci hráči 

pod jeden subjekt.  



Zástupcovia AC Nitra vystúpili s vyhlásením kde nemajú záujem o spojenie s FC Nitra a vedú 

rokovania o spojení s FK Nitra. 

Pán Straňák zastupujúci FK Nitra uviedol že je za spájanie len nitrianskych klubov a nevylúčil 

spojenie s AC Nitra.  

 

V závere rokovania navrhol pán Ballay percentuálne rozdelenia štadióna medzi jednotlivých 

žiadateľov o prenájom.  

Predseda komisie pán Turba navrhol rozdelenie podľa úrovne súťaže. 

V závere ešte vystúpil pán Odriš, ktorý poukázal na potrebu uzatvorenia zmluvy na niekoľko 

rokov vzhľadom na ambíciu postupu do vyšších líg a nutnosti stabilného viacročného prenájmu 

z tohto dôvodu. 

 

Komisia prerokovala žiadosti  športových klubov na využívanie futbalového areálu pod 

Zoborom v správe spoločnosti Nitrianska investičná s.r.o. a uznesením č. 1/2025-KŠ berie na 

vedomie žiadosti  športových klubov na využívanie futbalového areálu pod Zoborom v správe 

spoločnosti Nitrianska investičná s.r.o. a prijme uznesenie k jednotlivým žiadostiam na 

svojom najbližšom zasadnutí. 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 6,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

 

K bodu 3/ 

 

V bode rôzne preložila vedúca Odboru školstva, mládeže a športu návrh na opätovné zaradenie 

rozpočtových položiek do rozpočtu mesta Nitra, ktoré boli v rámci pozmeňovacieho návrhu 

vyradené na zasadnutí mestského zastupiteľstva dňa 12.12.2024.  

 

Návrh na úpravu rozpočtu Šport a práca s mládežou na rok 2025 

    

Návrh na úpravu rozpočtu : Šport a práca s 
mládežou 

   

  schválený 
rozpočet 

návrh na 
úpravu 

rozpočet po 
úprave 

637004  Šport pre všetkých športové akcie 5 000 15 000 20 000 

637004 Športové centrum ZŠ - ambasádori 0 80 000 80 000 

637004 Tréneri v škole 0 20 000 20 000 

642001 Dotácie športovým klubom 0 650 000 650 000 

 

Šport pre všetkých športové akcie  -  15 000 

Doplnenie položky ktorú používa referát športu na organizovanie športových podujatí a akcií 

organizovaných mestom Nitra.  

Oceňovanie najúspešnejších športovcov – 3000€ 

Jarný beh – 2000€ 

Školská liga – 5000€ 

Kláštorný beh – 4000€ 

Deň športu – 1500€ 

Šarkaniáda – 500€ 



Večerný beh Nitrou – 3000€ 

 

Športové centrum ZŠ ambasádori  -  80 000 

Projekt, HK Nitra s.r.o. a SZĽH do ktorého je zapojených 5 základných škôl (Tulipánova, Na 

Hôrke, Cabajská, Beethovenova, Fatranská) 

Korčulovanie detí počas obdobia cca 15 týždňov (každý týždeň jedna trieda) a počas 

školského roka popoludní hodiny všeobecnej športovej prípravy 

Mesto prepláca: 

- Platy 5tich trénerov 10 mesiacov  - cca 70 000€ 

- doprava detí na zimný štadión cca 15 týždňov  - 6000€ 

 

Trenéri v škole-  20 000€ 

Projekt financovaný cez Úrad vlády v rámci ktorého mesto dopláca malú časť celkových 

nákladov na trénerov. Zapojených je 9 škôl, celkovo je do projektu zapojených 72 tried. 

Mesto dopláca len na 18 tried (1081,60€/1 trieda/1 školský rok).  

 

Dotácie športovým klubom – 650 000€ 

Dotácie pre športové kluby na činnosť v roku 2025,  každoročne schvaľované dotácie na 

základe vyhlásených výziev 

 

Komisia prerokovala návrh na úpravu rozpočtu Šport a práca s mládežou na rok 2025 a 

uznesením č. 2/2025-KŠ odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť rozpočtovú úpravu 

nasledovne: 

 

Návrh na úpravu rozpočtu Šport a práca s mládežou na rok 2025 

    

Návrh na úpravu rozpočtu : Šport a práca s 
mládežou 

   

  schválený 
rozpočet 

návrh na 
úpravu 

rozpočet po 
úprave 

637004  Šport pre všetkých športové akcie 5 000 15 000 20 000 
 

(Hlasovanie za návrh:  za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

Komisia prerokovala Návrh na úpravu rozpočtu Šport a práca s mládežou na rok 2025 a 

uznesením č. 3/2025-KŠ odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť rozpočtovú úpravu 

nasledovne: 

Návrh na úpravu rozpočtu Šport a práca s mládežou na rok 2025 

    

Návrh na úpravu rozpočtu : Šport a práca s 
mládežou 

   

  schválený 
rozpočet 

návrh na 
úpravu 

rozpočet po 
úprave 

637004 Športové centrum ZŠ - ambasádori 0 40 000 40 000 

(Hlasovanie za návrh:  za: 3,  proti: 2, zdržal sa: 0 ) 



Komisia prerokovala Návrh na úpravu rozpočtu Šport a práca s mládežou na rok 2025 a 

uznesením č. 4/2025-KŠ odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť rozpočtovú úpravu 

nasledovne: 

 

Návrh na úpravu rozpočtu Šport a práca s mládežou na rok 2025 

    

Návrh na úpravu rozpočtu : Šport a práca s 
mládežou 

   

637004 Tréneri v škole 0 20 000 20 000 

642001 Dotácie športovým klubom 0 650 000 650 000 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

 

 

 

 

Záver/ 

 

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie.



Uznesenie 

 

Zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport dňa 15.1. 2025 

 

 

Uznesenie č.1/2025 - KŠ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport  

p r e r o k o v a l a 

žiadosti  športových klubov na využívanie futbalového areálu pod Zoborom v správe 

spoločnosti Nitrianska investičná s.r.o. 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

žiadosti  športových klubov na využívanie futbalového areálu pod Zoborom v správe 

spoločnosti Nitrianska investičná s.r.o. a prijme uznesenie k jednotlivým žiadostiam na svojom 

najbližšom zasadnutí. 

 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 6,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

..............................................             ............................................. 

         Mgr. Róbert Šiška           Ladislav Turba 

          sekretár komisie          Predseda komisie 



Uznesenie 

 

Zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport dňa 15.1. 2025 

 

 

Uznesenie č.2/2025 - KŠ 

 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport  

p r e r o k o v a l a 

návrh na úpravu rozpočtu Šport a práca s mládežou na rok 2025 

o d p o r ú č a 

mestskému zastupiteľstvu schváliť rozpočtovú úpravu nasledovne: 

 

Návrh na úpravu rozpočtu Šport a práca s mládežou na rok 2025 

    

Návrh na úpravu rozpočtu : Šport a práca s 
mládežou 

   

  schválený 
rozpočet 

návrh na 
úpravu 

rozpočet po 
úprave 

637004  Šport pre všetkých športové akcie 5 000 15 000 20 000 
 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

..............................................             ............................................. 

         Mgr. Róbert Šiška           Ladislav Turba 

          sekretár komisie          Predseda komisie 



Uznesenie 

 

Zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport dňa 15.1. 2025 

 

 

Uznesenie č.3/2025 - KŠ 

 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport  

p r e r o k o v a l a 

návrh na úpravu rozpočtu Šport a práca s mládežou na rok 2025 

o d p o r ú č a 

mestskému zastupiteľstvu schváliť rozpočtovú úpravu nasledovne: 

 

Návrh na úpravu rozpočtu Šport a práca s mládežou na rok 2025 

    

Návrh na úpravu rozpočtu : Šport a práca s 
mládežou 

   

  schválený 
rozpočet 

návrh na 
úpravu 

rozpočet po 
úprave 

637004 Športové centrum ZŠ - ambasádori 0 40 000 40 000 

 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 3,  proti: 2, zdržal sa: 0 ) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

..............................................             ............................................. 

         Mgr. Róbert Šiška           Ladislav Turba 

          sekretár komisie          Predseda komisie 



Uznesenie 

 

Zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport dňa 15.1. 2025 

 

 

Uznesenie č.4/2025 - KŠ 

 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport  

p r e r o k o v a l a 

návrh na úpravu rozpočtu Šport a práca s mládežou na rok 2025 

o d p o r ú č a 

mestskému zastupiteľstvu schváliť rozpočtovú úpravu nasledovne: 

 

Návrh na úpravu rozpočtu Šport a práca s mládežou na rok 2025 

    

Návrh na úpravu rozpočtu : Šport a práca s 
mládežou 

   

637004 Tréneri v škole 0 20 000 20 000 

642001 Dotácie športovým klubom 0 650 000 650 000 

 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

..............................................             ............................................. 

         Mgr. Róbert Šiška           Ladislav Turba 

          sekretár komisie          Predseda komisie 


